
Diependaele geeft Zwevegem 
karakteristiek uitzicht terug
Vlaams minister van Onroerend erfgoed Matthias Diependaele 
maakt 85.000 euro vrij voor de verdere restauratie van de Kloc-
kemolen. “Daarmee gee�  de minister onze gemeente haar karak-
teristieke uitzicht terug”, reageert gemeenteraadslid Johan Rollez 
enthousiast.  

Dankzij de standaardpremie van de Vlaamse overheid krijgen 
eigenaars van onroerend erfgoed via een eenvoudige procedure snel 
ondersteuning om hun erfgoed te onderhouden. De gemeente Zwe-
vegem maakt gebruik van de premie om de Klockemolen verder te 
restaureren. 

“Tijdens de vierde fase wordt het molenwerk aangepakt. De dakrand 
van de gaanderij en de toegangspoort worden hersteld. Maar meer 
in het oog springend: de wieken worden teruggeplaatst”, zegt Johan 
Rollez. In een laatste fase volgt de afwerking en inrichting van de 
binnenkant van de molen.

85.000 euro voor de verdere 
restauratie van de Klockemolen.

Word lid
Meer weten over deze thema’s? 
Neem contact op met N-VA Zwevegem 
via email zwevegem@n-va.be

Matthias Diependaele 

Financiële steun voor dierenasiel
Vlaams minister van Dierenwelzijn 
Ben Weyts gee�  8.489 euro � nanciële 
steun aan Dierenasiel de Leiestreek in 
Zwevegem. Tot voor amper een paar 
jaar geleden kregen dierenasielen geen 
enkele structurele steun vanuit de 
overheid. Nu maakt minister Weyts 
in totaal 775.000 euro vrij voor de 
asielen. 

Bovenop de structurele steun kunnen 
de asielen ook nog rekenen op extra 
middelen als ze dieren opvangen die de 

Inspectie Dierenwelzijn in beslag neemt 
bij dierenbeulen. “We investeren steeds 
meer in onze asielen, want ze zijn van 
onschatbare waarde in onze strijd voor 
meer dierenwelzijn. 

“Dierenasiel de Leiestreek in Zwevegem 
doet fantastisch werk”, zegt minister 
Weyts. “De asielmedewerkers verdienen 
daarvoor alle waardering en steun.”
“We mogen in Zwevegem heel blij zijn 
met het werk dat dierenasiel Leiestreek 
in Zwevegem levert” vult bestuurslid 

van N-VA Zwevegem Tom Verkest aan. 
“Met de financiële steun kunnen ze hun 
werking verder professionaliseren en 
zo het dierenwelzijn in onze gemeente 
verder verbeteren.”

Tom Verkest Ben Weyts

Johan Rollez 
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Ventilus
N-VA Zwevegem dwingt alsnog Zwevegems advies af in Ven-
tilusdossier na poging van het bestuur om gemeenteraad te 
omzeilen.

Wat vooraf ging
Het project Ventilus zorgde al voor heel wat beroering in onze 
provincie. Ventilus moet zorgen voor een sterk, toekomstgericht 
en betrouwbaar West-Vlaams elektriciteitsnet. Daarvoor is er 
een 380 kV-lijn nodig van de aanlandingsplaats aan de kust 
over Izegem naar Avelgem. Tussen Izegem en Avelgem zou de 
bestaande hoogspanningslijn verzwaard worden. 

“Momenteel loopt over het gewestelijk ruimtelijk uitvoerings-
plan (GRUP) een openbaar onderzoek en kunnen alle gemeen-
tebesturen via de gemeenteraad een advies geven. Niet zo in 
Zwevegem, waar het dossier niet belangrijk genoeg was voor 
het bestuur om dat aan de gemeenteraad voor te leggen”, aldus 
N-VA-fractievoorzitter Wim Monteyne.

De Vlaamse Regering stelde op 7 juli 2023 het GRUP Ventilus 
voorlopig vast. Over dat plan liep nog tot en met 27 oktober 
2023 een openbaar onderzoek. Het college van burgemeester 
en schepenen werd uitgenodigd om dat plan ook aan de Zweve-
gemse gemeenteraad voor advies voor te leggen.
Door onenigheid binnen de meerderheid werd er bewust voor 
gekozen om dat niet te doen. Zo poogde men de gemeenteraad 
buitenspel te zetten in een dossier dat vele inwoners, zeker in 
Otegem, beroert. 

“N-VA Zwevegem betreurt dat ten zeerste en nam in het belang 
van de vele inwoners het initiatief om een negatief advies op 
tafel te leggen”, vervolgt Wim Monteyne.

Otegem van geen tel
De bestaande hoogspanningslijn loopt over een afstand van 
bijna zes kilometer over deelgemeente Otegem. Ongeveer 50 wo-
ningen en bedrijven bevinden zich binnen de directe invloeds-
feer van de lijn (de zogenaamde 04 μT-contour). “Het is meer 
dan duidelijk dat het project voor die deelgemeente een bepaalde 
impact heeft. Het college van burgemeester en schepenen vond 
het in elk geval niet de moeite om het wettelijk voorziene advies 
van de gemeenteraad op eigen initiatief in te winnen. Wij vin-
den nochtans dat je als lokaal mandataris verondersteld wordt 
in eerste plaats het belang van je eigen gemeente te dienen”, zegt 

Wim Monteyne.

Ongerustheid over impact magnetisch veld
Hoogspanningsverbindingen veroorzaken naast een elek-
trisch veld ook een magnetisch veld. Hoe meer stroom er door 
stroomt, hoe groter het magnetisch veld. Ook de afstand is be-
langrijk: hoe dichter bij de geleiders, hoe sterker het magnetisch 
veld. De sterkte van het magnetisch veld wordt uitgedrukt in μT 
(microtesla).

Bij kinderen werd reeds een statistisch verband gevonden tussen 
wonen in de buurt van hoogspanningslijnen (langdurige bloot-
stelling aan meer dan 0,4 μT jaargemiddeld) en een hogere kans 
op kinderleukemie. Vlaanderen hanteert daarbij de 0,4 μT-con-
tour als voorzorgsprincipe.

In Zwevegem (Otegem) bevinden zich een 50-tal woningen 
en bedrijven binnen deze 0,4 μT-contour. Dat betekent dat die 
woningen of bedrijven per jaar minstens aan 0,4 μT worden 
blootgesteld. Het maximum veld kan oplopen tot 11,5 μT vlak 
onder de geleiders. Het is voor die woningen en bedrijven niet 
duidelijk aan hoeveel μT per jaar men nu juist blootgesteld kan 
worden.

“N-VA Zwevegem vindt dat er minstens kaarten beschikbaar 
moeten worden gesteld die de gradatie in blootstelling (bijv. van 
0,4 μT tot meer dan 10 μT) weergeven, zodanig dat onze inwo-
ners correct geïnformeerd worden”, zegt raadslid Kaat Defoirdt.
“Naast de formele bestemmingsmatige vastlegging van het tracé 
van de verbinding via het gewestelijk ruimtelijk uitvoerings-
plan (GRUP) Ventilus is het volgens ons ook belangrijk om een 
permanente monitoring van het magnetisch veld te voorzien, zo 
ook om de normen over de grootte van de magnetische velden 
dwingend vast te leggen”, aldus raadslid Eddy Defoor.

Standpunt gevolgd door gemeenteraad
De meerderheid, in het nauw gedreven door ons voorstel tot ad-
vies, ging uiteindelijk mee in ons standpunt om negatief advies 
te formuleren. Na amendement, werd ons voorstel door cd&v, 
Team Burgemeester, Samen! en Nu.Zwevegem ondersteund. 
Groen Zwevegem weigerde standpunt in te nemen. Op die 
manier levert de gemeente Zwevegem, dankzij de N-VA, op de 
valreep alsnog advies over het huidige Ventilustracé.

zwevegem@n-va.be



Opruimactie
Nadat 25.000 bezoekers genoten hadden van 
Kamping Kitsch Club op 19 augustus, besloot 
Jong N-VA 1302 om de dag nadien mee te 
helpen om alle zwerfvuil in de straten op te 
ruimen. Samen met de aanwezige kuisploegen 
haalden ze heel wat zwerfvuil op. 

11 juli-actie
Op de vooravond van de Vlaamse feestdag hingen leden van Jong N-VA 1302 een 
24 meter lange banner aan de brug tussen de Broeltorens in Kortrijk. Met ‘Fijne 
Vlaamse feestdag’ was de boodschap zeker duidelijk.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze stem 
zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen handen 
nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in een auto-
noom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

www.n-va.be/zwevegem



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


